
 
Styrelsemöte Ringamåla Hembygdsförening Nissagården 
Torsdagen den 26 oktober 2023, klockan 17.30 

 
Mötesagenda  

1. Mötets öppnande, närvarande:  
Marie Louise Elmgren 
Staffan Olsson 
Marie Algotson 
Kalle Karlsson 
Lisbet Karlsson 
Tore Bengtsson 
Anna Svensson 
Nils-Erik Svensson 
 
Elisabeth Alfredsson 
 
Ej närvarande: 
Nils Sjöström 
Nils Svensson 
Jonna Söderberg 
Per-Ove Olsson 
 

2. Val av justeringsperson: Staffan Olsson 
 

3. Föregående protokoll (tas i samband med resp. punkt) 
 

4. Planering inför julhöstfest 18-19 november 
Vi är ense om att göra mindre av det mesta då vi hade för mycket mat förra året. Vi fördelar 
och planerar inköp/matlagning enligt Elisabeths planeringslista. 
 
Övrig planering, utanför maten 
 
Alla i styrelsen har tomteluva under kvällen!  
 
Vaktmästare Anna / Nils-Erik eldar kvällen innan och på morgonen 
 
Julmusik i köket: Nils Sjöström 
 
Dukning av borden 17/11: Marie Louise, Elisabeth 
Under kvällen den 18/11, ta fram mer mat och diskplock: Lisbeth, Marie, Marie Louise 
Diskning efter: Claire & Anna 
Koka och ta fram kaffe: Elisabeth 
Plocka undan kaffet: Nils-Erik, Lisbeth, Staffan 
 
Lotteri: 3 ringar, Marie Louise köper in lotter och fixar vinstfördelning. Vinster (3 x av varje): 
kaffe (Marie Louise köper), stöpta ljus (Anna), honung (Nils-Erik), ost (Claire/Nils), 
smörknivar (Kalle), några grejer (Marie), 3 st choklad finns i kylen.  
 
Sälja lotter: Jonna, Annika, Tore 
 
Städning av Nissagården 19/11: Marie Louise, Claire, Elisabeth 
 
VI planerar Nissa singers för att dra igång ”allsång” med julsånger. Claire fixar sånghäfte.  
 



Marknadsföring: Claire gör affisch, Anna printar 20 st som Marie Louise kör ut till de som 
inte har adresser. Nils-Erik lägger ut på webbsidan och utskick via mejl. Anna skickar 
uppdatering på medlemslistan till Nils-Erik.  
 
Kostnad: 200 kr för medlemmar, 250 kr för icke medlemmar. 
Datum: 18/11, tid 18:00 
Max antal: 80  
Anmälan till Marie Louise, me@elmworld.com 070... 
Sista anmälningsdag 10 november 
 

5. Information projekt Nissagården/Nils-Erik Svensson 
 
Elektriker har varit här och fixat, bl.a. ny ytterlampa och märkt upp säkringar. Lampa 
i hallen från loppisen i Ire.  
 
Tore informerar om vattenfrågan: Tore har haft dialog med Länsstyrelsen, 
Naturvårdsenheten i Karlskrona då de varit här och sagt att vi inte får gräva för 
vatten utan att diskutera med dem då det är natura 2000 område. 
 
Nissagården har fått beviljat bidrag till fiberanslutning. Tore har beställt av 
Karlshamns energi – 2-3 månaders leverans. Vi bestämmer att be de som drar in 
fiber att placera switchen där det blir billigast, önskemålet är att den ska vara i 
hallen. 
 
Beslut: när fiber och uppkoppling väl finns indraget, ska vi ha ett öppet närverk så 
gäster kan ansluta.  
 

6. Ekonomi / Anna Svensson 
 
123 medlemmar i dagsläget. Uthyrning och aktiviteter har genererat en del 
inkomster. 
 
Vi diskuterar och besluta hyresvillkor Nissagården: 
Aktivitet heldag 500 kr, ska vara städat och utrymt senast kl 12 dagen efter   
Halvdag fm/em/kväll, 4 timmar 250 kr 
 
 

7. Hembygdsförbundet / Staffan Olsson 
Möte 18/10 – diskussion om 100 års jubileet där det var flera föreningar som inte 
hade haft speciellt många besökare.  
 
Praktisk arkivkurs 23/11 och 29/11. 
 

8. Landsbygds- och skärgårdsrådet / Marie Algotson 
 

Varken Marie eller Staffan kunde delta. Protokoll utskickat till styrelsen. Nästa möte 

30/11. 
 

9. Kommande aktiviteter 
Ljusstöpning inför jul 28/10 kl 10:00 som Anna och Marie Louise anordnar. 15 
anmälda. 
 
Höst- och julfest Nissagården 18/11 kl 18:00 – se planering punkt 4. 
 

10. Övriga frågor 
- Beslut: Nya medlemmar som blir medlem under Q4 får tillgodoräkna sig avgiften 

även för året därpå. 

mailto:me@elmworld.com


 
- Beslut: förkläden med Nissagården, stiliserad bakgrund, text Ringamåla 

hembygdsförening.  
- Varit möte med utvärdering om Midsommardagen och Ringamåladagen. Marie 

Louise skickar ut protokoll.  
 

- Marie Louise kommer att kalla om möte om skolan/byahuset 6 november. 
 

- Marie lyfter frågan om Nissagården har behov av en soffa som hon vill skänka. 
Styrelsen tycker det verkar vara en bra idé till ena rummet men undrar om måtten. 
Marie ska kolla måtten och återkommer.  
 

- Nils Erik lyfter att det bara finns ett fåtal kassar kvar. Ska vi fortsätta med kassarna?  
Om vi återupptar dem, ska vi se över stavning på byanamn. T.ex. byta Härnäs till 
Östra Härnäs och byta Knaggalid till Knaggelid.  

 

11.  Nästa möte: Styrelsemöte torsdag 14/12 - glöggmys och julavslutning 17:30, 
Nissagården. 
 

12.  Mötet avslutas 

 

 

 

Vid pennan Claire Sjöström, sekreterare 

 

 

Justeras 

 

___________________________________________ 


